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Bayram Sevinci

ينََالُهُ       ﴿ كِن وَلَٰ دِمَاؤُهَا وَلَ لُحُومُهَا اللهَّ ينََالَ لنَ
اللهَّ       لتُِكَبِِرُوا لكَُمْ سَخّرَهَا لكَِ كَذَٰ مِنكُمْ التّقْوَىٰ

الْمُحْسِنيِنَ     رِ هَدَاكُمْوَبشَِِ ﴾عَلىَٰمَا
: صلى الله عليه وسلموقَاَلَ سَيدُّ الثقَّليَنِْ 

فلَيقَْرَبنَّمُصَلّناَ        « وَلمَْيُضَحِِ سَعَةٌ لهَُ كَانَ »مَنْ

Muhterem Kardeşlerim! 
Rabbimize hamd-u senalar  olsun bir  bayram
sabahına yine bizi kavuşturdu. Bugün Kurban
Bayramı sabahındayız ve yeryüzündeki bütün
Müslümanlarla aynı bayram havasını teneffüs
ediyoruz. Dünya Müslümanları olarak bayram
sevincimizi  doyasıya yaşayamadığımız da bir
gerçek  ama  doyasıya  bayram  sevinci
yaşayacağımız  günleri  de  nasip  etmesini
Rabbimizden niyaz ediyoruz.
Kurban Bayramı’nda canımızın kefareti olarak
kurban keseriz. Bunu Allah (c.c.) emrettiği için
yaparız. Ancak bizim keseceğimiz kurbanlara
Rabbimizin  ihtiyacı  yoktur.  Çünkü  âyet-i
kerîmede  Rabbimiz  Teâlâ,  “Kurban  kesilen
hayvanların  ne  etleri  ve  ne  de  kanları
Allah’a ulaşacaktır. Allah’a ulaşacak olan
ancak  sizin  Onun  için  yaptığınız
riyadan/gösterişten uzak amel ve ibadettir.
Size  doğru  yolu  gösterdiğinden,  Allah’ı
yüceltmeniz  için  onları  böylece  sizin
buyruğunuza  vermiştir.  İyilik  yapanlara
müjde  et.”1 buyurarak  buna  işaret
buyurmuştur.  

Aziz Kardeşlerim!
Peygamber  Efendimiz  (s.a.v.)  kurban  kesmiş,
sahabe-i kiram kurban kesmiş, o zamandan bu
zamana ümmet-i Muhammed kurban keserek
Rablerine  yakın olmaya  çalışmışlardır. Zaten
kurban  kelimesinin  manası  yakın  olmak,
yaklaşmak demektir. Kurban kesen Müslüman
hem Rabbine yaklaşacak hem de Rabbini razı
edecektir.  Efendimiz ,صلى الله عليه وسلم   kurbanını  keserken
şöyle dua buyurmuş bize de örnek olmuştur:
“Allah’ım! Bu kurbanlar  senin nimetindir

1 Hac suresi, 22:37

ve senin  rızan içindir. Benim, ailemin ve
ümmetimin kurbanlarını kabul eyle!”2 Biz
kurbanımızı  hayvan  doğramak  için  değil,
Allah’ın verdiği  nimeti  yine Onun rızası  için
ve Ona yakın olmak için keseriz. Çünkü biz, 
kurban keserken Hz. İbrâhim’in sadakati, Hz.
İsmâil’in teslimiyeti ve Hz. Hacer validemizin
sabrıyla ahlaklanmaya çalışırız. İmkânı olduğu
hâlde  kurban  kesmemenin  vebalinin  büyük
olduğuna  inanırız.  Zira  Efendimiz  (s.a.v.),
“Hâli  vakti  müsait  olup  da  kurban
kesmeyen bizden değildir.”3 buyurmuştur.  

Değerli Kardeşlerim!
Kurban  Bayramı,  sabır  ve  şükrü  kuşanan
Müslümanların  bayramdır.  Kurban  Bayramı
yetime, yoksula, yalnıza, kimsesize ve çaresize
çare  olanların  bayramıdır.   Bayramlarımız
birlik, beraberlik ve kardeşliklerin tazelendiği
günlerdir.  Kırılmış  kalplerin  ve  yıkılmış
gönüllerin  bayram  bereketiyle  tamir  edildiği
günlerdir.  Öyle  ise  dargınlıklara,
küskünlüklere  ve  çekişmelere  bu  mübarek
günde son verelim. Şu ana kadar kurbanlarının
kesilmesi içim vekâlet vermemiş kardeşlerimiz
varsa hâlen verebilirler. Çünkü kurban kesim
görevlilerimiz,  bayramın  üç  günü  boyunca
kurbanlarınızı kesmeye devam edeceklerdir.
Bu  mübarek  bayram  sabahında  şu  anda
kurbanlarınızı dünyanın en ücra köşelerindeki
mazlum  ve  mağdurlara  ulaştırmaya  çalışan
kardeşlerimize  Cenâb-ı  Hak’tan  yardım  ve
kolaylık  diliyor, bu  bayramın  günahlarımızın
affedilmesine vesile olmasını niyaz ediyoruz.

2 İbn Mâce, Edâhî, 1; Ebû Dâvûd, Dahâyâ, 3-4
3 İbn Mâce, 9/276, H. No: 3114



Sermon de l’Aïd 31.07.2020
La Joie De La Fête de l’Aïd

ينََالُهُ       ﴿ كِن وَلَٰ دِمَاؤُهَا وَلَ لُحُومُهَا اللهَّ ينََالَ لنَ
اللهَّ       لتُِكَبرُِِوا لكَُمْ سَخّرَهَا لكَِ كَذَٰ مِنكُمْ التّقْوَىٰ

الْمُحْسِنيِنَ     رِ وَبشَِِ هَدَاكُمْ ﴾عَلىَٰمَا
: صلى الله عليه وسلموقَاَلَ سَيدُّ الثقَّليَنِْ 

فلَيقَْرَبنَّمُصَلّناَ        « وَلمَْيُضَحِِ سَعَةٌ لهَُ كَانَ »مَنْ

Mes Chers Frères, Mes Chères Sœurs ! 

Nous  avons  atteint  ce  matin  de  fête,
louanges à Allah. Nous vivons cette matinée
du  sacrifice  en  même  temps  que  tous  les
musulmans  sur  Terre.  Certes  beaucoup  de
choses nous empêchent de vivre cette fête
pleinement  mais  nous  espérons  et
implorons Allah de nous faire vivre des jours
où le monde musulman célébrera l’aïd de la
meilleure des manières. 

Lors de cette fête, nous sacrifions un animal
en  contrepartie  de  nos  vies.  Certes  Notre
Seigneur  n’a  nullement  besoin  de  ces
sacrifices. Allah dit ainsi : « Ni leurs chairs
ni leurs sangs n’atteindront Allah, mais
ce  qui  L’atteint  de  votre  part  c’est  la
piété. Ainsi vous les a-t-Il assujettis afin
que vous proclamiez la grandeur d’Allah,
pour vous avoir mis sur le droit chemin.
Et  annonce  la  bonne  nouvelle  aux
bienfaisants. »4

Mes Chers Frères, Mes Chères Sœurs !

Notre  Prophète  (sas),  ses  compagnons  et
tous les musulmans d’hier et d’aujourd’hui
ont perpétué ce sacrifice pour se rapprocher
d’Allah. Le croyant qui sacrifie une bête va se
rapprocher  de  Son  Seigneur  mais  aussi
chercher  Sa  Satisfaction.  Notre  Prophète
(sas)  nous  a  montré  l’exemple  à  suivre  en
invoquant de la sorte son Seigneur lorsqu’il
sacrifiait une bête : « Ô Allah ! Ce sacrifice

4 Sourate Al-Hajj (Le Pèlerinage), 22:37

provient de Tes bienfaits et vise à obtenir
Ta  satisfaction !  Accepte  mon  sacrifice,
celui  de  ma  famille  et  de  toute  la
communauté  musulmane »5.  Le  sens
premier  de cet acte n’est pas d’égorger une
bête mais de sacrifier à Allah une partie de la
subsistance  qu’Il  nous  a  accordé  afin
d’obtenir Sa satisfaction et de se rapprocher
de Lui. Ce faisant, nous nous efforçons d’être
aussi sincères que le prophète Ibrahim (as),
aussi soumis que le prophète Ismail (as) et
aussi  patients  que  Hajar,  la  mère  des
croyants. Nous  savons que ne pas sacrifier
une bête tout en ayant les moyens de le faire
est une grande négligence.

Notre Prophète nous dit à ce sujet : « Celui
qui en a les moyens mais ne sacrifie pas
de bête n’est pas des nôtres »6. 

Mes Chers Frères, Mes Chères Sœurs !

Cette  fête  est  celle  des  croyants  pleins  de
patience et de reconnaissance. Ces journées
sont l’occasion d’aider l’orphelin, le démuni,
le nécessiteux ou encore la personne seule.
C’est une fête de l’union et de la fraternité.
C’est  une  occasion  de  réparer  les  cœurs
brisés,  d’en  finir  avec  les  disputes,  les
discordes et les mésententes.  Nos frères qui
n’ont toujours pas donné procuration pour
le  sacrifice  d’une  bête  peuvent  toujours  le
faire. Nos responsables continueront encore
les sacrifices pendant les 3 jours qui suivent
la fête. 

Nous implorons Allah de faciliter la tâche de
nos  frères  qui  font  parvenir  vos  sacrifices
aux  plus  démunis  aux  quatre  coins  du
monde.  Nous  espérons  que  cette  fête  soit
synonyme de pardon de tous nos péchés. 

5 Ibn Mâja, Adâhî, 1; Abû Dâwûd, Dahâyâ, 3-4
6 Ibn Mâja, 9/276, H. No: 3114


